
Referat	Bestyrelsesmøde	d.	23	maj	2019	
	
Tilstede	ved	bestyrelsesmødet	var	hele	bestyrelsen	Bent,	Arne,	Stefan,	Jesper	og	Poul	
	
Dagsorden	

1. Valg	af	referent	
• Poul	

	
2. Ønske	om	matering	af	glas	på	en	taghave	hos	Morten	Nielsen	på	3.	Sal		

• tilladelsen	blev	givet,	bl.a.	fordi	dette	ikke	er	synligt	fra	andre	lejligheder.	
Morten	udfører	og	bekoster	selv	denne	del.	
	

3. Må	ejerne	af	taghaver	male	eller	evt.	udskifte	terrassebrædder?	
• Der	er	enighed	i	bestyrelsen	om	at	dette	ikke	kan	tillades	

	
4. Hvad	skal	der	ske	med	vores	store	terrasse?	

• Det	er	i	bestyrelsen	enstemmigt	bestemt	at	lade	terrassen	henstå	i	naturlook	
	

5. Der	er	bestilt	ny	dør	til	Brian	Thrysøe	3.3.05	
• Forsikringen	vil	betale	nyt	gulv	til	entreen	indenfor	når	døren		er	skiftet	

	
6. Døren	hos	Anna	Lise	2.07	har	samme	problem	som	ovenstående	

• Bestyrelsen	bevilger	derfor	også	denne	dør	skiftet	
	

7. Der	er	bestilt	algerens	af	tag	ved	Sylan	
	

8. Når	indvendig	facade	er	renset,	vil	der	blive	bestilt	maling	af	vægge	under	
svalegange	

• Tilbud	er	indtil	videre	indhentet	ved	Bruno	Pedersen.	
	

9. Status	tæthed	
• Ryk	for	besvarelser	

	
10. 	Fordeling	af	arbejdsopgaver	i	bestyrelsen	

(De	enkelte	arbejdsopgaver	blev	fordelt	mellem	bestyrelsen	kontakt	til	
håndværkere	forsikring	hjemmeside	osv.)	
	

11. 	Evt.	
• Drøftelse	af	mulighed	for	mere	”liv”	på	terrassen	evt.	Legeredskaber	

Jesper	påpegede	dog	at	hvis	noget	sådant	skulle	udføres	ville	blive	for	
lejlighedsejernes	regning,	da	det	ved	byggeriets	færdiggørelse	blev	fravalgt	til	
fordel	for	andre	tiltag	bl.a.	låse	og	cykelburet	i	kælderen.	

• Dette	affødte	en	diskussion	om	en	mulighed	for	at	ændre	Låsene	til	dørene	i	
udgangen	til	Vestergade	32	(som	er	forskellige	og	2	håndsbetjente)i	forhold	til	
låsene	til	Sundby	Brygge.	Nogen	afklaring	eller	beslutning	nåede	vi	ikke	frem	til.	

	
	


